
Ne le kritizirati
Tokrat smo poprosili za po-

govor upravnico lekarne na Mi-
kloSičevi cesti, magistro Bredo
Bernot.

Pogovarjali pa smo se o nje-
nem vsakdanjem življenju
delavke v lekarmi in dele-
gatke v krajevnd, skupnosti. Za-
nimalo nas je namreč, kako
usklajuje delo na teh dveh
področjih, kajti eno in drugo
zahteva precej časa, zahteva
spremljanje in obveščanje.

Prisluhnimo, kaj nam je po-
vedala o načinu dela splošne
delegacije v krajevni skupno-
sti Tabor:

— Način dela pri nas je tak-
šen, da vsako gradivo,. ki ga
dobimo, na skupni seji pregle-
damo, potem pa določirno, ka-
teri delegat nas bo- na posa-
mezni skupščini samoupravne
interesne skupnosti zastopal.
Tako sern pred kratkim bila
določena za sejo, kjer smo ob-
ravnavali problematiko zavoda
za zaposlovanje in o programih
v letu 1975. Seja je bila resnič-

no zelo zanimiva zlasti zame,
saj se pri nas iz dneva v dan
srečujemo s problemom po-
manjkanja kadrov.

Nekatere pomanjkljivosti ka-
drov za določene poklice se iz
leta v leto ponavljajo in smo
skušali najti rešitev tega pro-
blema. Kajti velja splošna ugo-
tovitev, da je resnično skrajni
čas, da se v nekaterih prime-
rih čim prej ukrepa, na pri-
mer s stimuliranjem, sicer se
lahko zgpdi, da problertii po-
stanejo še težji ali čez čas ne-
rešljivi. -

t Zanimalo nas je, - kaj Berno-
tova meni o pozitivnih premi-
kih v naši družbi, saj iz dneva
v dan ugotavljamo, da postaja
»baza« resnični vir odločanja in
samoupravljanja, da iz dneva v
dan na primerih dokazujemo,
da nobena skupnost ne more
in ne sme biti nad krajevno
skupnostjo.

— Veste, to je šele začetek
in je vselej potrebno, da mine
nekaj časa, da se Ijudje nava-
dijo na hovosti. Do sedaj smo
imeli v večini primerov navado

, kritizirati. Na vsa usta govori-
ti: to ni dobro, to ni prav In
tako naprej. Prav na podlagi
tega smo prišli do spoznanja,

- da nobena kritika ni uraestna,
Ce ljudje ne sodelujejo. Ni nam-
reč dovolj, da kritiziramo to
in ono, v sedanjem trenutku
pa sploh, kajti nova ustava da-
je možnost vsakemu delovne-
mu človeku in občanu, da ne
samo kritizira, temveč tudi po-
ve svoje mnenje, da se njegovo
mnenje in kritika upoštevata,
seveda s pogojem, da sta
umestna in konstruktivna.

če človek hodi na zbore ob-
čanov, takoj ugotovi, da so se
stvari resnično premaknile na
bolje. Delovni ljudje in občani
so prišli do spoznanja, da se
njihava mnenja resnično upo-
števajo in z vso vnemo sodelu-
jejo v razpravah.

Tako smo' pred kratkim v
naši krajevni skupnosti raz-
pravljali o načrtu graditve
cestnega omrežja. Povabili smo

strokovnjaka, ki je občanonT
pojasnil vse vidike tega pro-
blema. Občani pa so povedali
svoja mnenja in kritike, kajti
vsi želimo dobre in sodobne
ceste, pa vendarle ne smemo
pozabiti tudi na človekovo oko-
lje, ki je že itak onesnaženo
več kot je primerno za zdrav-
je vsakega izmed nas. To nava-
jam kot primer za to, da bi
pokazala, da ljudje hodijo na
te zbore pripravljeni, da vedo
kaj želijo.

Tovarišico Bernotovo smo
nato vprašali, kako najde čas
za vse svoje aktivnosti. Saj ve-
mo, da je na takem delovnem
mestu, ki zahteva od človeka,
da se dopolnilno izobl-ažuje iz
dneva v dan, na drugi strani
spet zahteva družina svoje in
ne nazadnje delo. delegatke
zahteva dokajšnje "priprave za
razne sestanke, pogbvore in
podobno.

— Glede mojega poklica bi
pripomnila še to, da je to spe-
cifična služba. Saj delamo tudi
ob sobotah in nedeljah, dela-
mo tudi' ponoči, če pa upošte-
vamo, .da smo v farmaciji za-
poslene večinoma same ženske,
je ta problem toliko večji. Ven-
darle lahko rečem, da po 28
letih službe predstavlja to de-
lo in te obremenitve normalen
dan, na katerega sem že na-
vajena. Kar zadeva informacije,
ki jih potrebujem kot delegat-
ka, mi v večini primerov po-
magajo aktaulnojpolitične odda-
je na radiu in televiziji in tisk,
zlasti naš občinski časopis, ki
je zares narejen tako, da najde
vsak dčlegat in tudi občan po-
trebne informacije in razlage
o naSem družbenopolitičnem
življenju. Tu so pa še gradiva,
ki prihajajo bodisi na krajev-
ho skupnost bodisi v roke de-
legata. Pa tudi delegati si med
seboj pomagamo. Tako menim,
da so delovni Ijudje in občani
s tem že zaživeli in jemljejo
to kot svoj obve^ni delavnik.
To je seveda nujno, če hočemo
res sodelovati in premikati
stvari nabolje, kajti ne £me-
mo le želeti pozitivnih premi-
kov, temveč moramo zanje za-
staviti tudi svoje moči in spo^
sobnosti.

Nazadnje smo vprašali tova-
rišico Bernotovo, česa si v ob-
čini Center najbolj želi.

— Menim, da je naša obdi-
na v raznih pogledih zelo spe-
cifična občina, saj vemo, da je
v občini Center veliko več za-
poslenih, kot tistih, ki v občini
Center živijo. Od tu izhajajo
tudi razne potrebe. Mislim, da
je najprej treba rešiti promet-
ni režim v naši občini, saj se
dobesedno duSimo v dimu, da
o gneči na cesti ne govorimo.
To bi po mojem mnenju bilo
treba najhitreje urediti.

Toni Perić


